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Referat fra bestyrelsesmøde; Grundejerforeningen Bavnevænget 
 
27/6 2018 kl. 19.30 hos Jens Ulrik Østergaard på Bavnevænget 8 
 
 
Fremmødte:  

• Jens Ulrik Østergaard 

• Poul Aagaard 

• Florian Pohl 
 

1. Konstituering af Kasserer og Sekretær posterne 
a. Poul Aagaard fortsætter som Kasserer 
b. Florian Pohl fortsætter som Sekretær 

2. Nabohjælp 
a. Skilte er blevet opsat 

i. Ét skilt mangler. Poul Aagaard har tilbudt hjælp til at opsætte det 
manglende skilt ved stien der forbinder Bavnevænget til Højtoftevej 

b. Florian Pohl sender en reminder ud til Bavnevængets beboere om at så-
fremt de endnu ikke har tilmeldt sig Nabohjælps gruppen, så vil bestyrel-
sen for Grundejerforeningen gerne opfordre til at alle er med 

3. Asfaltsti på fællesarealet 
a. Asfaltstien er opsat uden godkendelse fra Grundejerforeningens bestyrelse 
b. Grundejerforeningen tager kontakt til kommunen da belægningen er af as-

falt og ikke som flisebelægning som de øvrige stier i området.  
c. Asfaltbelægningen er af dårlig kvalitet og Grundejerforeningen ønsker ikke 

at tage ejerskab på denne. Der er taget kontakt til kommunen men en af-
gørelse mangler at blive truffet 

4. Ekstra Gartnerhjælp 
a. Der indhentes tilbud på følgende: 

i. Træ/Buske => Riisvej 
ii. Pasning af pladsen ved borde/bænke på fællesarealet 
iii. Potentiller ved vendepladsen  

5. Eventuelt 
a. Rensning af rist ved vendeplads er vedtaget (1.500 dkk) 
b. Tilbud er indhentet for ny rist + forlængelse på vendepladsen. Tilbuddet ly-

der på 22.500 dkk.  
i. Der er tale om en større investering som Bestyrelsen vil tage op på 

kommende generalforsamling som Forslag 
c. Snerydningsregningen for 2017 er kommet og lyder på ca. 21.000 dkk. Det 

er 6.000 dkk over budget.  


